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Z A P I S N I K 

 
8. seje Občinskega sveta Mestne občine Koper, ki je bila v četrtek, 28. septembra 2023, ob 
16. uri v sejni dvorani v Pretorski palači v Kopru. 
 
Sejo je vodil ALEŠ BRŽAN, župan. 
 
Prisotnost: 

 
- od 33 članov Občinskega sveta je bilo na seji prisotnih 27 članov, in sicer:  

 
Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca 
Kačinari, Sani Kamenčić, Matej Kralj, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam 
Lemut, Duško Madžarović, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja Pečič, Anna 
Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Janez Starman, 
Jadranka Šturm Kocjan, Lana Udoni in Roberta Vincoletto. 
 
Odsotni: mag. Alan Medveš, mag. Patrik Peroša, Nevenka Stanić Ristović, Mario Steffé, Lana 
Udoni in Dražen Vidakovič, 
 
Ker je za sklepčnost Občinskega sveta potrebna prisotnost večine članov, to je 17 članov, je 
predsedujoči ugotovil, da je ob pričetku seje prisotnih 24 članov. Občinski svet je tako sklepčen 
in lahko prične z delom. 

 
Na seji so bili prisotni še: direktorica občinske uprave Irena Kocjančič, predstavniki Službe za 
odnose z javnostmi, predstavniki Službe za občinski svet in krajevne skupnosti, pristojni 
poročevalci pri točkah dnevnega reda in novinarji. 
 

XXX 
 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 
 
Predlog dnevnega reda in njegove spremembe so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (26 prisotnih – 24 za, 0 proti) naslednji 

 
d n e v n i    r e d: 

 
1. Potrditev Zapisnika 7. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 20. julija 2023 

 
2. Predlog Odloka o lokalnem turističnem vodenju na območju občin Piran, Izola, Koper in 

Ankaran – druga obravnava 
 

3. Predlog Sklepa o potrditvi Investicijskega programa za nabavo gasilskega vozila – avtolestev 
za potrebe Javnega zavoda Gasilska brigada Koper 
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4. Predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za 
projekt »Zdravstveni center Koper« 

 
5. Analiza položaja invalidov z akcijskim načrtom za izboljševanje in uresničevanje enakih 

možnosti invalidov v Mestni občini Koper za obdobje 2023 – 2027 
 
5/1 Predlog Sklepa o imenovanju člana skupščine Javnega podjetja Marjetica Koper, d.o.o.-s.r.l. 
 
6. Predlog Sklepa o odpisu terjatev Mestne občine Koper in krajevnih skupnosti Mestne občine 

Koper - UMAKNJENA 
 

7. Predlogi Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja - UMAKNJENA  
 

8. Vprašanja, pobude in odgovori članom Občinskega sveta 
 
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, MOJCA 

KAČINARI, SANI KAMENČIĆ, MATEJ KRALJ, NIK KRAMAR, VLADO KRIVEC, GABRIJELA 
KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, JAN MUŽENIČ, LISE OKOREN, 
ROMEO PALČIČ, ZORAN PAVIĆ, ANNA POROPAT, STEFANIJA RAJČIĆ SEDLAREVIĆ, VESNA 
REBEC, ALBERTO SCHERIANI, JASNA SOFTIĆ, JANEZ STARMAN, JADRANKA ŠTURM KOCJAN, 
ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
 

Ad 1 
 

POTRDITEV ZAPISNIKA 7. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA MESTNE OBČINE KOPER  
Z DNE 20. JULIJA 2023 

 
Predlog zapisnika so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE POTRDIL (26 prisotnih – 19 za, 0 proti) Zapisnik 7. redne seje Občinskega 
sveta Mestne občine Koper z dne 20. julija 2023 v predloženem besedilu. 
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, MOJCA 

KAČINARI, MATEJ KRALJ, VLADO KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM 
LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, JAN MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO PALČIČ, VESNA 
REBEC, ALBERTO SCHERIANI, JASNA SOFTIĆ, JANEZ STARMAN, JADRANKA ŠTURM 
KOCJAN, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
 

Ad 2 
 

PREDLOG ODLOKA O LOKALNEM TURISTIČNEM VODENJU NA OBMOČJU OBČIN PIRAN, 
IZOLA, KOPER IN ANKARAN – DRUGA OBRAVNAVA 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
   

- Odboru za finance in gospodarstvo, 
- Statutarno-pravni komisiji. 
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POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja 
SABINA MOZETIČ, Vodja Urada za gospodarstvo, kmetijstvo in razvoj 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (26 prisotnih – 26 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme Odlok o lokalnem turističnem vodenju na 
območju občin Piran, Izola, Koper in Ankaran, v predloženem besedilu. 
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, ERMIN 

HUREMOVIĆ, MOJCA KAČINARI, SANI KAMENČIĆ, MATEJ KRALJ, NIK KRAMAR, VLADO 
KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, JAN 
MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO PALČIČ, ZORAN PAVIĆ, ANJA PEČIČ, ANNA POROPAT, 
STEFANIJA RAJČIĆ SEDLAREVIĆ, VESNA REBEC, ALBERTO SCHERIANI, JASNA SOFTIĆ, 
JANEZ STARMAN, JADRANKA ŠTURM KOCJAN, ROBERTA VINCOLETTO 

 
 
PROTI: / 
 

Ad 3  
 

PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI INVESTICIJSKEGA PROGRAMA ZA NABAVO GASILSKEGA 
VOZILA – AVTOLESTEV ZA POTREBE JAVNEGA ZAVODA GASILSKA BRIGADA KOPER 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
 

- Odboru za finance in gospodarstvo in  
- Odboru za gospodarske javne službe in promet 

 
POROČEVALEC:  
 

- kot predstavnik predlagatelja 
DENIS GLAVINA, direktor - poveljnik Gasilske brigade Koper 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (26 prisotnih – 26 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Sklepa o potrditvi Investicijskega 
programa za nabavo gasilskega vozila – avtolestev za potrebe Javnega zavoda Gasilska 
brigada Koper, v predloženem besedilu. 

 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, ERMIN 

HUREMOVIĆ, MOJCA KAČINARI, SANI KAMENČIĆ, MATEJ KRALJ, NIK KRAMAR, VLADO 
KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, JAN 
MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO PALČIČ, ZORAN PAVIĆ, ANJA PEČIČ, ANNA POROPAT, 
STEFANIJA RAJČIĆ SEDLAREVIĆ, VESNA REBEC, ALBERTO SCHERIANI, JASNA SOFTIĆ, 
JANEZ STARMAN, JADRANKA ŠTURM KOCJAN, ROBERTA VINCOLETTO 
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Proti: / 

Ad 4 
 

PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI DOKUMENTA IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA 
PROJEKTA (DIIP) ZA PROJEKT »ZDRAVSTVENI CENTER KOPER« 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
 

- Odboru za družbene dejavnosti 
- Odboru za finance in gospodarstvo in 
- Odboru za krajevno samoupravo 

 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
TIMOTEJ PIRJEVEC, vodja Urada za družbene dejavnosti 

 
V razpravi so sodelovali: Boris Popovič, vodja Kluba članov KJN, Alberto Scheriani, Zoran Pavić, 
Jadranka Šturm Kocjan in Boris Popovič, člani Občinskega sveta ter Timotej Pirjevec, vodja 
Urada za družbene dejavnosti in Aleš Bržan, župan 
 
Pred glasovanjem sta Alberto Scheriani in Boris Popovič, člana Občinskega sveta obrazložila svoj 
glas. 
 
Občinski svet JE, po ponovnem glasovanju, SPREJEL (27 prisotnih – 19 za in 8 proti) 
sprejel naslednji  
 

S  K  L  E  P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta 
identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za projekt »Zdravstveni center Koper«, v 
predloženem besedilu. 
 
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, MOJCA 

KAČINARI, MATEJ KRALJ, VLADO KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM 
LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, JAN MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO PALČIČ, VESNA 
REBEC, ALBERTO SCHERIANI, JASNA SOFTIĆ, JANEZ STARMAN, JADRANKA ŠTURM 
KOCJAN, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: ERMIN HUREMOVIĆ, SANI KAMENČIĆ, NIK KRAMAR, ZORAN PAVIĆ, ANJA PEČIČ, BORIS 

POPOVIČ, ANNA POROPAT, STEFANIJA RAJČIĆ SEDLAREVIĆ 
 

Ad 5 
 

ANALIZA POLOŽAJA INVALIDOV Z AKCIJSKIM NAČRTOM ZA IZBOLJŠEVANJE IN 
URESNIČEVANJE ENAKIH MOŽNOSTI INVALIDOV V MESTNI OBČINI KOPER  

ZA OBDOBJE 2023 – 2027 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
 

- Odboru za družbene dejavnosti, 
- Odboru za finance in gospodarstvo,  
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- Odboru za gospodarske javne službe in promet in 
- Odboru za krajevno samoupravo 

 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
- RAF KLINAR, vodja Urada za gospodarske javne službe, okolje in promet in 

 
Razpravljala sta Jadranka Šturm Kocjan in Zoran Pavić, člana Občinskega sveta 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 24 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme Analizo položaja invalidov z akcijskim 
načrtom za izboljševanje in uresničevanje enakih možnosti invalidov v Mestni občini 
Koper za obdobje 2023 – 2027, v predloženem besedilu. 

 
 

ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, ERMIN HUREMOVIĆ, MOJCA KAČINARI, 
SANI KAMENČIĆ, MATEJ KRALJ, NIK KRAMAR, VLADO KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC 
PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, JAN MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO 
PALČIČ, ZORAN PAVIĆ, ANJA PEČIČ, ANNA POROPAT, STEFANIJA RAJČIĆ SEDLAREVIĆ, 
VESNA REBEC, JASNA SOFTIĆ, JANEZ STARMAN, JADRANKA ŠTURM KOCJAN, ROBERTA 
VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
 

Ad 5/1 
 

PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU ČLANA SKUPŠČINE JAVNEGA PODJETJA  
MARJETICA KOPER, d. o. o. - s.r.l. 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
JANEZ STARMAN, podžupan 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (23 prisotnih – 16 za, 0 proti) naslednji  
 

S K L E P 
o  imenovanju članice skupščine Javnega podjetja – Azienda pubblica 

Marjetica Koper d.o.o.-s.r.l. 
 

1. Za članico skupščine Javnega podjetja – Azienda pubblica Marjetica Koper d.o.o.-s.r.l. se 
imenuje Ireno Kocjančič. 
 

2. Članica skupščine predlaga skupščini Javnega podjetja – Azienda pubblica Marjetica 
Koper d.o.o.-s.r.l. v izvolitev člane, kot so bili imenovani s sklepom Občinskega sveta 
Mestne občine Koper, št. 014-2/2023, z dne 19.1.2023.  
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ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, MOJCA KAČINARI, MATEJ KRALJ, VLADO KRIVEC, GABRIJELA 
KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, JAN MUŽENIČ, LISE OKOREN, 
ROMEO PALČIČ, VESNA REBEC, JASNA SOFTIĆ, JANEZ STARMAN, JADRANKA ŠTURM 
KOCJAN, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
 
 
Pred prehodom na naslednjo točko je predsedujoči člane občinskega sveta opozoril na določbo 
21. člen Poslovnika o delu občinskega sveta, kjer piše, da članu Občinskega sveta, ki 
neopravičeno predčasno zapusti sejo občinskega sveta, sejnina ne pripada.  
Člane občinskega sveta je opomnil, da to določbo v prihodnje spoštujejo. 
 

Ad 8 
 

VPRAŠANJA, POBUDE IN ODGOVORI ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 
 
Odgovore so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
NOVA VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE: 
 
JURE COLJA, član Občinskega sveta: 
 
USTNO in PISNO: 
 
1. Pobuda: Ureditev hitrostnih omejitev v Elerjih 
 
Leta 2019 so v društvu Elerji zbrali 85% podpisov tamkajšnjih domačinov za ureditev hitrostnih 
ovir in predlog preko KS naslovili na MOK. Podali so 3 predloge za lokacije kjer bi se hitrostne 
omejitve lahko postavilo, po odgovoru MOK oz. komisije pa predpisom ustreza 1 lokacija. Kljub 
temu se hitrostna omejitev ni uredila. Občina je postavila digitalno tablo, ki pa ne deluje kot bi 
morala; celo pri prekoračitvi hitrosti pri 60 km/h, digitalna tabla prikaže zeleni dvignjen palec, 
čeprav je omejitev postavljena na 40 km/h. Prav tako je občina uredila cestni napis z omejitvijo, 
ki pa – roko na srce – skupaj z digitalno tablo ne pomaga niti približno. Komisija je vse poskuse 
ureditve hitrostne ovire zavrnila, domačini pa dobivajo občutek, da se zadeva zanalašč zavlačuje 
in ne uredi. Potrebno je poudariti, da ima vsa okolica Škofij urejene hitrostne omejitve, razen 
Elerjev. Gre za kraj kjer so ceste ozke, kljub temu pa prihaja do divjanja posameznikov in 
ogrožanja varnosti prebivalcev in ostalih. Naj omenim še naslednja dejstva: gre za ozko cesto na 
kateri se večkrat sprehajajo in igrajo otroci, prav tako pa so predvsem ob sezoni prisotni 
kolesarji. Cesta velja tudi kot peš pot do avtobusne postaje, obenem pa ima na Elerjih svoje 
prostore zveza Sonček, člani omenjene zveze pa se večkrat sprehajajo po omenjeni cesti, 
posledično so pobudo za hitrostno omejitev podpisali tudi v Sončku. Predlagam, da se takoj 
vzpostavi pogoje za ureditev hitrostne ovire in se ne čaka, da se zaradi divjanja komu kaj zgodi. 
Prav je, da se upošteva 85% podanih podpisov in se tamkajšnjim prebivalcem ugodi ter tako 
poskrbi za njihovo varnost. 
 
2. Pobuda: Video nadzor na zunanjih plačljivih parkiriščih v upravljanju Marjetice 
 
Na eni od preteklih sej sem pobudo za vzpostavitev videonadzora na plačljivih parkiriščih v 
upravljanju Marjetice že podal in tudi dobil odgovor v katerem mi je bilo razloženo naslednje: 
»Pred uvedbo je treba izdelati projekt ocene učinkov v zvezi z varstvom osebnih podatkov 
(DPIA) ter zagotoviti skladnost z zakonodajo o varstvu osebnih podatkov (GDPR in ZVOP-2).« 
Glede na dogodke, ki so se zgodili v poletnem času (luknjanje gum na več krajih kjer občanke in 
občani plačujejo parkirnino) in glede na kriminalna dejanja, ki sem jih opisal že v prvi pobudi 
(kraja avtomobilov), predlagam, da se omenjeni projekt ocene učinkov v zvezi z varstvom 
osebnih podatkov in skladnosti zakonodaje, tudi opravi. Menim, da bi bilo prav, da so plačljiva 
parkirišča pod video nadzorom, sploh glede na dogajanja, ki se ponavljajo. Na tak način bi se 
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občanke in občani počutili bolj varno, obenem pa bi z označitvijo, da so parkirišča pod video 
nadzorom tudi marsikateri nepridiprav dvakrat premislil preden bi storil kaznivo dejanje. 
 
3. Pobuda: Intervju z organizatorji in prostovoljci dogodka »Očistimo Okroglo igrišče« ter 

objava v občinskem glasilu 
 
Huda neurja, ki so prizadela tudi Koper, so za seboj žal pustila hude posledice. Ena od posledic je 
bila razdejanje na otroškem igrišču v Semedeli, ki pa je na pobudo nekaterih staršev prineslo 
tudi primer dobre prakse. Starši in otroci so se namreč organizirali in z lastno pomočjo ter 
pomočjo donacij lokalnih podjetij in organizacij uredili okolico ter igrišče. Novico smo lahko 
zasledili v nekaterih medijih, v tem primeru pa v imenu SDS Koper predlagam, da se s pobudniki 
in morda tudi otroci opravi intervju ter primer dobre prakse objavi v občinskem glasilu. Gre 
namreč za lep primer, ko občanke in občani stopijo skupaj, naredijo nekaj dobrega za okolico in 
so tako tudi vzgled otrokom. 
 
4. Pobuda: Organizacija izobraževanja prve pomoči in pravilne uporabe defibrilatorja 
 
Vsakdanji dogodki nas neprestano opozarjajo, da se lahko v dnevu zgodi marsikaj. Za uslužbence 
na Mestni občini Koper, pa tudi za ostale občinske  
funkcionarje in nenazadnje tudi člane Občinskega sveta, predlagam, da se organizira 
izobraževanje prve pomoči in pravilne uporabe defibrilatorja. Seveda bi bilo smiselno, da se 
pred tem povpraša po interesu. 
 
5. Pobuda: Redno vzdrževanje otroških igrišč 
 
Decembra meseca 2022 oz. januarja 2023 sem že podal pobudo, da bi se na otroška igrišča 
dodalo nekaj igral, ki jih po mnenju staršev primanjkuje (konkretno; gugalnice namenjene 
mlajših otrokom in igrala z lažjim dostopom do spusta na tobogan) ter tudi dobil odgovor oz. 
zagotovilo, da bo zadeva urejena. Danes, že skoraj leto dni po pobudi, starši igrala še vedno 
čakajo. V tokratni pobudi dodajam tudi predlog za redno vzdrževanje oz. brušenje in barvanje 
otroških igral, saj so na nekaterih igriščih (le 1 primer: Vojkovo nabrežje) v izredno slabem 
stanju, posledično pa so omenjena igrala nevarna za otroke. Gre za rjo, luskave železne 
konstrukcije in nevzdrževana igrala, ki jih je potrebno sproti in redno vzdrževati. 
 
6. Pobuda: Sanacija oz. ureditev panelov/plošč proti gnezdenju na Čevljarski ulici 
 
Neurja, ki so pred kratkim prizadela tudi naše mesto, so ponekod po mestu pustila posledice. 
Ena od posledic je popuščanje panelov/plošč, ki so na Čevljarski ulici (in drugod po mestnem 
jedru) nameščena na zunanjih okenskih policah in stenah. Kar nekaj takih panelov je popustilo in 
se znašlo na tleh. Predlagam, da se opravi pregled terena in sanacijo tako, da se ob naslednjem 
hujšem vremenu ne bi ponovilo to, da omenjene ostre panele pomeče po ulicah. Gre za nevarnost 
za pešce in ostale. 
 
7. Pobuda: Higiena mesta v centru Mestne občine Koper 
 
Žal ni skrivnost, da imamo v Kopru težave s higieno mestnega jedra – konkretno tudi s ptičjimi 
iztrebki. Predlagam, da se vzpostavi zelo učinkovita praksa preteklih 15 ali več let, ko je 
komunala oz. Marjetica skrbela za čistočo ulic in cestišč že na vse zgodaj zjutraj. Primer: zaradi 
službe se v Koper pripeljem že okrog 5:20 ure zjutraj, vsa omenjena leta pa sem spoštovane 
delavce oz. zaposlene Marjetice videval skrbeti za čistočo cest in ulic že na vse zgodaj. 
Negodovanja občank in občanov ni malo, prav tako pa je čistoča mesta vzgled za obiskovalce. 
 
8. Vprašanje: Zbiranje narkomanov v parku na tržnici in konzumiranje drog na javnem WCju 
 
Omenjene lokacije redno obiskujem in na dnevni ravni že nekaj časa opažam večje število 
narkomanov, ki se zbirajo in tudi drogirajo kar v parku na tržnici. Enako velja za javni wc na 
tržnici. Zanima me kaj se da storiti, da se tovrstne situacije ne bi več ponavljale in da bi bil red na 
omenjeni lokaciji pod nadzorom? Kot veste, gre za kraj kjer je veliko otrok. Hvala za odgovor. 
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9. Vprašanje: Možnost za ugodnejši parkirni abonma za začasne prebivalce 
 
Ob pogovoru z nekaterimi sovrstniki oz. prebivalci naše občine, ki v konkretnem primeru že 8 let 
živijo in delajo v starem mestnem jedru, zaradi nezmožnosti nakupa lastnega stanovanja pa so v 
najemu in posledično prijavljeni kot začasni prebivalci, me zanima kakšna je možnost, da bi se za 
take primere omogočilo nakup ugodnejšega abonmaja za parking v Mestni občini Koper? Za 
odgovor se tako oni kot jaz zahvaljujemo. 
 
JADRANKA ŠTURM KOCJAN, članica Občinskega sveta: 
 
USTNO in PISNO: 
 
1. Vprašanje glede stanja voda v MOK.  

Vsako leto znova opažamo, da prihaja do onesnaženja Rižane in Badaševice. V Rižano se ob 

večjem deževju izpira zemljina iz deponije v nekdanjem kamnolomu Griža, ki jo obarva v 

belo barvo, rečno dno pa prekrije mulj. To se je nazadnje zgodilo 23. septembra letos, ko je 

belo obarvana Rižana segala vse do Dekanov. Na večkratna opozorila, tudi Ribiške družine 

Koper, se inšpekcijske službe ne odzivajo.  

Podobno je z reko Badaševico, kjer vsako leto v jesenskem času  opažamo pogin rib zaradi 

pomanjkanja kisika, ki je verjetno posledica gnitja organizmov na morskem dnu. 

 

MOK sprašujem, kaj bo naredila za sanacijo in odpravo teh ekoloških katastrof in kaj 

konkretno dela Aqua lab d.o.o, ki smo mu letos v občinskem proračunu namenili 

skoraj 54.000 eur za filtracijo voda. 

 

2. Prekomerna in brezplačna poraba pitne vode iz tušev na javnih kopališčih MOK. 
 

Kot redna obiskovalka javnih kopališč v MOK opažam, da obiskovalci uporabljajo vodo za 
tuširanje neodgovorno in prekomerno, ne le za tuširanje po kopanju, ki je lahko tudi vsakič, 
ko pridejo iz morja, temveč tudi za osebno higieno in pranje las. Nekateri otroci se z vodo 
igrajo tako, da mimogrede pritisnejo na gumb in stečejo stran, voda pa teče v prazno. 
Menim, da je taka poraba pitne vode v  MOK neprimerna, saj z brezplačno in nekontrolirano 
porabo pitne vode na kopališčih ne dajemo obiskovalcem in občanom pozitivnega sporočila, 
da je voda v teh krajih dobrina in je zato potrebno z njo ravnati varčno in odgovorno. 

 
Sprašujem, koliko tušev je na javnih kopališčih MOK, koliko vode se na njih porabi od 
1. junija do 31. avgusta in kakšen je račun za porabo te vode.  
Hkrati predlagam, da se  do naslednje kopalne sezone na vse tuše namestijo naprave 
za žetone ali kovance ( cena je lahko simbolična – 50 centov), s čimer bi omejili 
porabo in vplivali na odnos do pitne vode. 

 
3. V Primorskih novicah je 22. 8. 2023 gospa Sonja Starc objavila javno pismo občinskemu 

svetu MOK glede javnega prevoza v občini.  
 
       Sprašujem, ali bomo to pismo obravnavali in se nanj odzvali. 
 

4. Komentar na odgovor Marjetice na vprašanja glede sušilnice blata. 
Menim, da je odgovor neprimeren in ne vreden javnega podjetja v MOK. Stavki se vsebinsko 

izključujejo, v enem se pojasnjuje razloge za zamudo z objektivnimi okoliščinami, a že v 

naslednjem napišejo, da so » zavestno« za zamudo delno prispevali tudi sami...da bi 

razbremenili nezaželjene okoljske obremenitve ( torej bodo, ali se jih vsaj predvideva, 

čeprav ne vemo še, kakšne naj bi bile!) 

Da se je Marjetica projekta lotila skrajno neresno in površno, priznavajo v odgovoru tudi 

sami, saj pravijo, da niso imeli vseh soglasij, da opravljajo še remont električnih naprav v 
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centralni čistilni napravi, da se morda še lahko pojavijo dodatni nepričakovani zapleti... Da je 

mera polna, sporočajo, da projekt PZI in projekt tehnologije nista usklajena zaradi 

pomanjkljive dokumentacije iz leta 2006-2007!!!! 

Ne povedo, kam bodo odvažali odpadne kemikalije in še ne vedo, ali je nakup »dodatnega 

dela« nujen ali ne. 

 

Lep skupek odprtih vprašanj in nejasnosti, ki so v odgovoru občinskemu svetu popolnoma 

neprimerni, čeprav ga je (z žigom) podpisal direktor Davor Briševac. 

 

Seja se je zaključila ob 17.20 uri. 
 
 
SLUŽBA ZA OBČINSKI SVET IN  ŽUPAN 

KRAJEVNE SKUPNOSTI  Aleš Bržan 
Vodja   

Alenka Plahuta   
   

 


